
                                                                Zápisnica 

 

z 3. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 23. 2. 2011 

______________________________________________________________________   

 

 

Prítomní: Dušan Hajro, Mgr. Stanislav Ďurina, PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela 

                  Macháčová, Jozef Sedlár,  Bc. Martina Šišková, Peter Flak – poslanci OZ 

                  MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

                  Ľudmila Büngenerová – prednostka 

                  Jozef Milata – člen komisie OZ 

                  Jozef Jančovič – člen komisie OZ 

                  Ing. Anna Pozdechová – členka komisie OZ 

                  Margita Jánošová , matrikárka pokladníčka  obce 

                  Zuzana Palušová – ekonómka obce 

                  Gabriela Hricová – ekonómka ROZVOJ 

 

Hostia:      Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

                  Elena Majtánová – zástupkyňa pre MŠ 

                  Ing. Anton Tóth    - predseda PD 

                  Ing. Mária Mackovičová -  riaditeľka „V Kaštieli“ 

                  Lýdia Košíková -  ekonómka SENIOR, zastupuj. riaditeľka 

                  Emil Velič – predseda OTJ 

                  Ing. Ľuboš Valo, Ing. Ľudmila Bobulová, Ing. Jozef Kusý, Ing. Adrián Kunik,  

                  Ing. Gabriel Pozdech, Ing. arch. Oto Hodál, Mgr. Jana Pravdová , APV AUDIT     

                  Topoľčany Ing. Várady– účastníci výberového konania 

 

Ospravedlnení: Zdenko Majtényi, Oto Uhrík – poslanci OZ 

 

 

1. Otvorenie 

             3. verejné rokovanie OZ otvorila a viedla pani MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Za zapisovateľov zápisnice určila pani Ľudmilu Büngenerovú a pána Mgr. Stanislava Ďurinu.  

           . Konštatovala, že z celkového počtu 9 poslancov sa rokovania zúčastnilo 7. Svoju neúčasť 

ospravedlnili poslanci OZ pán Oto Uhrík a pán Zdenko Majtényi. 

Rokovanie vyhlásila za uznášania schopné.  

             Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov: pani Bc. Martinu Šiškovú a pána Petra Flaka. 

Poslanci navrhnutých overovateľov schválili jednohlasne. 

 

       2.  Schválenie programu rokovania 

             

            Návrh pani starostky na schválenie programu rokovania v danom znení: 

            1. Otvorenie 

            2. Schválenie programu rokovania 

            3. Voľba návrhovej, mandátovej a volebnej komisie 

            4. Vyhlásenie výsledkov výberového konania na audítora 

            5. Vyhlásenie výsledkov výberového konania na hlavného kontrolóra 

            6. Vyhlásenie výsledkov výberového konania na riaditeľa SENIOR – DD a SS 

            7. Vyhodnotenie rozpočtu obce, ZŠ s MŠ, SENIOR-DDaSS, OTJ, ROZVOJ za rok 2010 

            8. Správa inventarizačnej komisie o majetku obce 

            9. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za obdobie 1. - 10. mesiac 2010 



           10. Vyhodnotenie činnosti komisií OZ za rok 2010 

           11. Schválenie plánov práce komisií OZ na rok 2011 

           12. Delimitačný protokol – návrh na presun      

           13. Schválenie Rokovacieho poriadku OZ Horné Obdokovce 

           14. Organizačné záležitosti 

           15. Diskusia            

           16. Návrh na uznesenie 

           17. Ukončenie              

      Starosta obce pani MVDr. Jana Martonková navrhla poslancom presunúť z programu rokovania  

bod č. 12 Delimitačný protokol na ďalšie verejné rokovanie OZ. 

       Poslanci upravený program jednohlasne schválili.  

 

 

         3.  Voľba návrhovej, mandátovej a volebnej komisie 

 

              Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie poslancov: pána Mgr. Stanislava 

Ďurinu, pani PharmDr. Helenu Sedlárovú a pani Bc. Martinu Šiškovú. 

              Poslanci navrhnutých členov jednohlasne schválili. 

           

             Za členov mandátovej komisie navrhla poslancov:  pani PharmDr. Helenu Sedlárovú,      

pani Gabrielu Macháčovú, pána Petra Flaka.  

             Poslanci navrhnutú komisiu jednohlasne schválili. 

 

             Za členov volebnej komisie pani starostka navrhla poslancov: pána Dušana Hajru,  

pána Petra Flaka a pani Bc. Martinu Šiškovú. 

             Poslanci navrhnutú komisiu jednohlasne schválili. 

Pri tomto bode navrhla pani starostka určiť spôsob voľby  hlavného kontrolóra – tajnou voľbou 

pomocou hlasovacieho lístka . 

 

 

             4. Vyhlásenie výsledku výberového konania na audítora 

 

              Pani MVDr. Jana Martonková vyzvala pána Petra Flaka – predsedu mandátovej komisie, 

aby oboznámil poslancov s podmienkami a priebehom výberového konania. 

Informoval poslancov s podmienkami a priebehom výberového konania . Bola doručená jedna 

žiadosť od   APV AUDIT s. r. o. Topoľčany.  

Podmienky výberového konania boli zmenené na obdobie roka 2010. 

Pani PharmDr. Helena Sedlárová  sa pýtala na cenu za vykonaný audit.  

Pán Peter Flak informoval, že audit bude stáť 1000,00 € bez DPH. 

              Poslanci vykonanie auditu za rok 2010 firmou APV AUDIT s. r. o. jednohlasne schválili. 

 

           

          5. Vyhlásenie výberového konania  na hlavného kontrolóra obce  

   

              Pani Jana Martonková vyzvala pána Petra Flaka – predsedu mandátovej komisie, aby 

oboznámil poslancov s  podmienkami a priebehom výberového konania. Zhromaždenie informoval, 

ktorí uchádzači splnili podmienky výberového konania – Ing. Gabriel Pozdech, Ing. Ľudmila 

Bobulová, Ing. Jozef Kusý a Ing. Adrián Kunik. 

Podmienky výberového konania nesplnil Ing. Arch. Oto Hodál. 

Po tejto informácii pani starostka MVDr. Jana Martonková dala priestor na prezentáciu všetkým 

uchádzačom.  

Nikto neprejavil záujem o svoju prezentáciu a nebol podaný žiadny podnet ani protest. 



Predseda volebnej komisie prečítal obsah volebného lístka – poradové číslo a meno kandidáta.    

Poslanci  obdržali od volebnej komisie volebné lístky.  

Po uskutočnení voľby volebná komisia uskutočnila sčítanie hlasov a vyhlásila výsledky volieb. 

Za hlavného kontrolóra bol zvolený pán Ing. Gabriel Pozdech s počtom hlasov 6.  

Jeden hlas získala pani Ing. Ľudmila Bobulová. 

 

        Pani MVDr. Jana Martonková navrhla poslancom, aby termín nástupu do funkcie hlavného 

kontrolóra bol  od 1. 3. 2011. 

        Poslanci dátum nástupu do funkcie jednohlasne schválili. 

 

 

        6.  Vyhlásenie výsledku výberového konania na funkciu riaditeľa SENIOR – DD a SS 

 

              Pán Peter Flak, predseda mandátovej komisie prečítal podmienky výberového konania  

na funkciu riaditeľa DD a SS. 

Do výberového konania poslali žiadosti  6  uchádzači. 

Pán  Peter Flak konštatoval, že podmienky splnili dvaja uchádzači: pani Ing. Ľudmila Bobulová  

a  pani Mgr.Mária Čerňanová.   

Podmienky nesplnili:  Mária Dostálová,  Mgr. Jana Pravdová, Ing. Ľuboš Valo a  Mgr. Tatiana 

Bednáriková.  

              Starostka obce pani MVDr. Jana Martonková informovala poslancov, že  voľbu riaditeľa 

SENIOR-u vykoná Správna rada SENIOR, ktorej táto právomoc vyplýva zo štatútu tejto neziskovej 

organizácie.  

Všetky materiály budú odovzdané Správnej rade SENIOR – DD a SS Horné Obdokovce n. o.  

A výsledky výberového konania – návrh na voľbu bude písomne doručený Rade SENIOR-u. 

 

 

       7.  Vyhodnotenie rozpočtu obce, ZŠ s MŠ, SENIOR – DD a SS, OTJ,  ROZVOJ 

            za rok 2010 

 

            Pani Zuzana Palušová predložila poslancom OZ vyhodnotenie rozpočtu obce písomne 

spracované.   

Oboznámila ich aj so stavom splácania 4 úverov, ktoré obec má. Obec ich bude splácať až do roku 

2016. 

Ďalej informovala o výške dotácií na prenesené kompetencie: na matriku   2.784,15 €,  hlásenie 

pobytu občanov vo výške 526,35 € a na životné prostredie vo výške 181,86 €.. 

Poslanec pán Mgr. Stanislav Ďurina sa na vyhodnotenie rozpočtu pýtal, či sa vôbec dostaneme ku 

konečným číslam v príjmovej časti a výdavkovej časti rozpočtu.  

            Pani MVDr. Jana Martonková oboznámila zhromaždenie so stavom obecných účtov 

k 27. 12. 2010, kedy zložila sľub. 

            Pani Pharm.Dr. Helena Sedlárová mala otázky na pani Zuzanu Palušovú – ekonómku obce 

ohľadom  bežných príjmov – kapitálové príjmy a bežné výdavky  - členské, odstupné.  

Vysvetlenie jej podala pani Zuzana Palušová.  

 

        Vyhodnotenie rozpočtu ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  Poslancom bolo predložené písomne. 

Pani starostka  oboznámila prítomných so znením vyhodnotenia  a konštatovala, že v rozpočte na 

rok 2011 bola chyba. Schválený rozpočet na originálne kompetencie bol vo výške 54.080 € 

skutočnosti  mal byť uvedený vo výške 58.040 €.  

Základná škola s materskou školou žiadala o úpravu rozpočtu na originálne kompetencie. 

         Starostka obce odporučila poslancom túto zmenu rozpočtu prejednať v ekonomicko-sociálnej 

komisii a po vyhodnotení rozpočtu za I. polrok sa bude pripravovať zmena rozpočtu. 

 



         Vyhodnotenie  rozpočtu príspevkovej organizácie ROZVOJ Horné Obdokovce. 

Ekonómka organizácie predložila  poslancom materiál písomne spracovaný.   Podrobnejšie 

oboznámila prítomných s vyhodnotením pani Gabriela Hricová.  

 

         Vyhodnotenie rozpočtu neziskovej organizácie SENIOR – DD a SS Horné Obdokovce. 

Pani Lýdia Košíková predložila poslancom vyhodnotenie písomne spracované.  Podrobnejšie 

informovala  poslancov o výsledku hospodárenia. 

         Starostka obce k tomu konštatovala, že obec dlhuje tejto organizácii za rok 2010  6 tis. €, 

z dôvodu  nezaplatenia odsúhlasenej dotácie za rok 2010. 

 

         Za OTJ Horné Obdokovce  pán Eduard Vicena oboznámil prítomných s vyúčtovaním dotácie 

za rok 2010. 

 

 

        8.  Správa inventarizačnej komisie o majetku obce  
 

            Za inventarizačnú komisiu, ktorá bola schválená na ustanovujúcom zasadnutí OZ 

27. 12. 2010  predniesla správu poslankyňa pani Gabriela Macháčová. 

Komisia urobila kontrolu na OcÚ dňa 3. a 4. januára 2011. 

Konštatovala, že inventár obecného úradu  nebol označený štítkami a očíslovaný, nesúhlasil 

ani s predloženými inventárnymi zoznamami. 

Evidencia majetku je chaotická.  

Pri inventarizácii im boli predložené doklady: VZN č. 15 z 27. 4. 2005 a Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce.       

Správa je priložená k zápisnici. 

   

 

          9. Správa hlavného kontrolóra 

     

            Poslanci obdržali vyhodnotenie písomne spracované. Pani MVDr. Jana Martonková 

informovala, že Ing. Mikuláš Mokrý je chorý a nemohol sa  rokovania zúčastniť. 

Konštatovala, že vyhodnotenie je skôr plánom práce, ako vyhodnotením činnosti. 

Správa je priložená k zápisnici. 

 

 

          10.Vyhodnotenie činnosti komisií OZ za rok 2010 

 

               Predsedovia komisií OZ predložili písomné vyhodnotenia činnosti za rok 2011.  

Prítomných s nimi oboznámila pani MVDr. Jana Martonková. 

Vyhodnotenia činnosti komisií sú priložené k zápisnici. 

 

 

          11. Schválenie plánov práce komisií OZ na rok 2011 

 

               Predsedovia komisií OZ informovali o svojich plánoch práce na rok 2011. 

Poslanci plány jednohlasne schválili. 

Plány práce sú priložené k zápisnici. 

 

 

           12.  Schválenie Rokovacieho poriadku OZ Horné Obdokovce 

  

                 Pán Mgr. Stanislav Ďurina – poslanec OZ predložil poslancom písomný návrh 



rokovacieho poriadku OZ. Informoval poslancov, že tento rokovací poriadok  sa môže meniť počas 

volebného obdobia.  

Bol zverejnený na propagačných tabuliach obce, na web stránke obce. Neboli podané žiadne návrhy 

na jeho doplnenie alebo zmenu. 

                     Poslanci návrh rokovacieho poriadku jednohlasne schválili. 

 

 

              13.  Organizačné záležitosti 

   

                      Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala starostka obce 

pani MVDr. Jana Martonková. 

 

1.  Prejednanie žiadosti pani Daniely Šišmičovej a pána Pavla Šišmiča na odpredaj pozemku obci 

Horné Obdokovce – parc. č. 2/6 o výmere 31 m2 za cenu 300,00 €. V tejto sume sú zahrnuté 

náklady súvisiace  s pozemkom. 

             Poslanci kúpu pozemku za uvedených podmienok jednohlasne schválili. 

             Poslanci odsúhlasili zrušenie uznesenia č. 3/2011 zo 14. 1. 2011  písm B, 2.  

 

2.  Prejednanie žiadosti pána Mareka Dobiáša , bytom Obsolovce č. 31 na prenájom obecných 

pozemkov parc. č. 17/1 o výmere 10093 m2 – ovocný sad a parc. č. 17/2 o výmere 1254 m2 – 

ostatné plochy. 

Starostka obce informovala poslancov o zámeroch pána Mareka Dobiáša -chov  lesnej zveri, 

vybudovanie oddychovej zóny a údržba pozemkov a o podpisovej akcii obyvateľov bytovky. 

          Poslanec OZ pán Mgr. Stanislav Ďurina navrhol poslancom, aby komisia pre KOVP, ŽP, 

stavebníctvo túto žiadosť prerokovala. Potom sa predloží  na rokovanie OZ. 

S návrhom 6 poslancov OZ súhlasilo, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

3. Prejednanie žiadosti pána Jozefa Sedlára, bytom Horné Obdokovce č. 364 na odkúpenie 

pozemku od obce v. kú.ú. Horné Obdokovce parc. č. 23/3. 

Starostka obce pani MVDr. Jana Martonková informovala, že pozemok o výmere 2604 m 2 sa 

nachádza za záhradou žiadateľa. Chce si pozemok vyčistiť, oplotiť a využívať ho ako záhradu. 

         Poslankyňa OZ pani PharmDr. Helena Sedlárová odporučila žiadosť prejednať najskôr v 

KOVP, ŽP a stavebníctva.  

Poslanci s návrhom jednohlasne súhlasili. 

 

4. Správa o personálnom obsadení obecného úradu. 

             Prednostka obecného úradu pani Ľudmila Büngenerová spracovala správu o personálnom 

obsadení a predložila ju poslancom. 

Komentár ku správe mala starostka obce. 

Ďalej oboznámila poslancov s úsekom sociálnym – opatrovateľskou službou, ktorú pre obec 

zabezpečuje občianske združenie SPOKOJNOSŤ Topoľčany. 

              Pani PharmDr. Helena Sedlárová - poslankyňa OZ navrhla posúdiť, či by obec nemohla 

túto službu zabezpečovať sama. Oboznámenie k tomu podala pani Ľudmila Büngenerová. 

 

5. Pani starostka predložila komisii OZ pre nezlučiteľnosť funkcií Oznámenie o majetkových 

pomeroch bývalého starostu obce pána Antona Kusého. 

     Pani Gabriela Macháčová konštatovala, že oznámenie bolo podané v termíne. 

 

6. Návrh na používanie telocvične ZŠ s MŠ.  

          Starostka obce oboznámila prítomných s návrhom na využívanie telocvične a spôsobe úhrady 

za používanie.  

Pripraví spolu s riaditeľkou ZŠ s MŠ pani Mgr. Margitou Kišacovou  návrh výšky úhrady za 



použitie telocvične podľa výšky skutočných nákladov na prevádzku telocvične. 

 

7. Stiahnutie projektu na multifunkčné ihrisko. 

Starostka obce pani MVDr. Jana Martonková informovala zhromaždenie po porade s obecným 

zastupiteľstvom, že stiahla projekt na multifunkčné ihrisko, ktoré malo stáť cca 90 tis. €. Obec by  

musela zobrať úver.  

Peniaze na projekt boli presne účelovo určené. 

Obec prehodnotí situáciu a bude uvažovať o ďalšom projekte , nie tak finančne náročnom, ako bol 

tento. 

 

8. Vo štvrtok  pani starostka navštívi Regionálnu a rozvojovú agentúru v Topoľčanoch ohľadom 

odpadového hospodárstva – vypracovanie projektu. 

Informovala, že obec zabezpečila kontajner na zber drobného elektro odpadu – batérií a pod., ktorý 

je umiestnený v budove  obecného úradu – pri vchode. 

Ďalej je pripravovaný zber papiera v spolupráci so ZŠ s MŠ, ktorý bude trvať do 31. 3. 2011. 

Plánujeme uskutočniť aj zber ošatenia a iných komodít. 

Na podnet pána Františka Šišku pani starostka poučila pracovníkov, ktorý robia vývoz 

komunálneho odpadu z domácností  s ich povinnosťami pri manipulácii so smetnými nádobami.   

Ďalej hovorila o odstraňovaní nedostatkov na úseku požiarnej ochrany a odstraňovaní závady, 

ktoré vyplynuli z protipožiarnej previerky. 

       V tomto bode pani starostka informovala, že budovanie ČOV a kanalizácie je zatiaľ v 

nedohľadne. Vývozy sa musia organizovať tak, ako doteraz. 

Poďakovala poslancovi OZ pánovi Mgr. Stanislavovi Ďurinovi za zabezpečenie vozidla V3S pre 

obec za veľmi dobrú cenu.  

      Oboznámila prítomných s koncepciou likvidácie divokých skládok v obci a s harmonogramom, 

podľa ktorého sa bude postupovať. Do likvidácie sa zapojí aj miestne poľnohospodárske družstvo. 

      V mesiaci január sme zorganizovali posedenie s dôchodcami  v Horných Obdokovciach a 

Obsolovciach. Na 5 marca máme pripravené fašiangové slávnosti a pochovávanie basy v spolupráci 

s Klubom dôchodcov.  

Poďakovala poslancovi pánovi Petrovi Flakovi, že zorganizoval karneval pre deti v Obsolovciach.  

       Ďalej pani starostka informovala, že v mesiaci máj prebehne v obci sčítanie obyvateľov, domov 

a bytov. V obci bude vytvorených 6 sčítacích obvodov. 

Pani MVDr. Jana Martonková predložila poslancom svoju žiadosť na úhradu nákladov vo výške 

63,07 €  na  uzatvorenie poistky za spôsobenie vzniknutých škôd pri výkone funkcie starostky obce. 

Na podnet poslankyne pani Gabriely Macháčovej sa táto žiadosť posúdi v ekonomicko-sociálnej 

komisii OZ a potom  v obecnom zastupiteľstve  

 

 

           14. Diskusia 

 

                 V diskusii vystúpili: 

Pán Dušan Hajro – poslanec, člen invetarizačnej komisie -  Informoval prítomných o spotrebe 

pohonných  hmôt na obecnom úrade v súvislosti s predošlým policajným šetrením.  

Za rok bolo vozidlom FABIA najazdených 23 808 km. Jazdy boli napasované. V 11 mesiaci 2010 

bolo zaregistrované čerpanie pohonných hmôt  do súkromných vozidiel, bolo to vo voľné dni  

v sobotu a nedeľu.  

Robil sa zber železa. Pýtal sa pokladníčky obce a prednostky, kde sa dali peniaza za zber.  

Odpovedali mu, že nevedia. 

Pán Hajro informoval, že v kontrole na OcÚ budú ďalej pokračovať. 

              Pani starostka na to reagovala, že pracovník obce pán Jaroslav Šiška informoval, že  

PHM mal v evidencii a tankovalo sa do bandasiek.  Majetková ujma obci sa nedokázala. Doklady 

úrad predložil polícii. 



 

Pán František Šiška – občan – Dobrou správou pre neho bolo, že  za hlavného kontrolóra obce bol 

zvolený pán Ing. Gabriel Pozdech a že pani starostka doriešila ukladanie smetných nádob pri zbere 

odpadu. 

Kritizoval, že nie je dobre pripravená schôdza. Z informácie ekonómky obce mu nie je jasné, koľko 

máme na účte , koľko boli príjmy, koľko výdaje vo vyhodnotení rozpočtu, v akom stave sa 

nachádza inventár a inventarizácia majetku obce. Bol v obci kontrolór, ako sa mohli takéto 

nedostatky stať? 

Pripravil sa projekt na multifunkčné ihrisko. Prečo taký drahý projekt? Robme to, na čo máme. 

Vo dvore KD Horné Obdokovce je voľný priestor.  Dajme tam lavičky, hojdačky a môžu tam 

oddychovať mamičky s deťmi. 

Prevádzka pri OcÚ nech sa spamätá. Máme mechanizmy. Niečo robme, aby sme mali z toho zisk. 

Ako chceme splácať dlh?   Ďalej poznamenal, aby sa oznamy v informačných tabuliach robili  

väčšími písmenami. Nie sú čitateľné. 

 

Pán Jozef Jančovič – člen komisie KOVP. Vystúpil na podnet obyvateľov z Kamanskej ulice. 

Miestna komunikácia na tejto ulici sa nachádzala v katastrofálnom stave. Bol veľmi zablatená 

a nikto ju nevyčistil. Obec ako správca miestnych komunikácií sa má o cesty postarať. 

 

Pán Peter Adamčík - občan -  Za jeho rodinným domom je smetisko. Doporučuje, aby tam obec 

urobila nejakú zábranu. V nočných hodinách tam autá vyvážajú odpad. 

  

Pani Mária Valová – občianka – Vrecia, ktoré boli použité ako zábrany pri povodniach treba už 

odstrániť. Sú rozpadnuté.  

Túto skutočnosť potvrdila aj poslankyňa pani Pharm.Dr. Helena Sedlárová. 

 

         Na všetky diskusné príspevky odpovedala starostka obce pani MVDr. Jana Martonková 

a na požiadavky a pripomienky  sľúbila nápravu. 

 

 

         15. Návrh na uznesenie 

 

               Predseda návrhovej komisie pán Mgr. Stanislav Ďurina predložil poslancom návrh  

na uznesenie.  

7 poslancov návrh na uznesenie schválilo, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

 

         16. Ukončenie 

      

               3. verejné rokovanie OZ ukončila pani MVDr. Jana Martonková,  starostka obce, 

poďakovaním za účasť všetkým prítomným. 

 

MVDr. Jana Martonková                                                                       Ľudmila Büngenerová 

             starostka obce                                                                                      prednostka 

 

                                                  Overovatelia: 

                                                  Bc. Martina Šišková 

                                                  Peter Flak 

 

Zapísala: Ľudmila Büngenerová 

Horné Obdokovce, 26. február 2011 

                                                         



                                                                Uznesenie 

 

z 3. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného 

dňa 23.2. 2011 

_______________________________________________________________________  

 

 

 

              3. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

 

A.  B e r i e   n a    v e d o m i e :  

     

      1. Vyhodnotenie rozpočtu obce, ZŠ s MŠ, SENIOR- DD a SS, OTJ, ROZVOJ za rok 2010 

      2.  Správu inventarizačnej komisie o majetku obce 

      3.  Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za obdobie 1. - 10. mesiac roku 2010 

      4.  Vyhodnotenie činnosti komisií OZ za rok 2010 

      5.  Oznámenie bývalého starostu pána Antona Kusého o majetkových pomeroch 

       6.  Správu o personálnom obsadení obecného úradu 

       7.  Informáciu starostky obce o poučení pracovníkov obce za odvoz TKO 

  

B.  Z v o l i l o :  

 

1. Ing. Gabriela Pozdecha za hlavného kontrolóra obce 

 

C.  S ch v a ľ u j e : 

    

      1.  Overovateľov zápisnice z rokovania OZ pani Bc. Martinu Šišková a pána Petra Flaka 

      2.  Návrhovú komisiu v zložení: pán Mgr. Stanislav Ďurina, pani PharmDr. Helena Sedlárová, 

           pani Bc. Martina Šišková  

      3.  Mandátovú komisiu v zložení: pani PharmDr. Helena Sedlárová, pani Gabriela Macháčová, 

           pán Peter Flak 

      4. Volebnú komisiu v zložení: pán Dušan Hajro, pán Peter Flak, Bc. Martina Šišková  

      5.  Program rokovania OZ 

      6.  Tajnú voľbu na funkciu hlavného kontrolóra 

      7.  APV AUDIT  s. r. o. Topoľčany na vykonanie auditu za rok 2010 

      8.  Nástup hlavného kontrolóra obce do funkcie dňom 1. 3. 2011 

      9.  Plány práce komisií OZ na rok 2011 

     10. Rokovaní poriadok obecného zastupiteľstva 

     11. Odkúpenie pozemku od Daniely a Pavla Šišmičových parc. č. 2/6 v k.ú. Obsolovce o výmere 

           31 m 2 – záhrada za cenu 300,00 €. 

 

D.  O d p o r ú č a : 

       

       1. Rade SENIOR DD a SS Horné Obdokovce uskutočniť voľbu riaditeľa z kandidátov, ktorí 

           splnili podmienky výberového konania  

       2. Uskutočniť zmenu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2011 až po vyhodnotení rozpočtu obce za    

           polrok 2011 

 

 

 

 



 

E.   U k l a d á : 

 

       1.  Inventarizačnej komisii vypracovať návrh evidencie majetku obce 

2.  Komisii sociálno-ekonomickej pripraviť návrh na VZN o evidencii majetku 

3.  Komisii pre ochranu verejného poriadku, ŽP a stavebníctvo prerokovať žiadosť pána 

    Mareka  Dobiáša a pána Jozefa Sedlára na prenájom a odpredaj pozemku   

4. Riaditeľke ZŠ s MŠ  predložiť návrh na stanovenie výšky poplatku za používanie telocvične 

    

 

F.    R u š í :  

 

       1. Uznesenie OZ č.24/2010  písm. C  bod 4 

       2. Uznesenie OZ č. 2/2011 písm. B bod 2 

 

 

 

                                                                                                   MVDr. Jana Martonková 

                                                                                                                starostka obce 

 

Overovatelia:    Bc. Martina Šišková 

                                  Peter Flak 

 

 

 

Zapísal: Mgr. Stanislav Ďurina 


